
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1708

Vil ministeren redegøre for, hvad der skete på Nørrebro natten til den 22. august 2020,

hvor to patruljebiler rykkede ud til en fest med flere hundrede deltagende og kørte igen,

mens festen stadig stod på, samt hvad regeringen planlægger at gøre for at undgå fester

med flere hundredvis af mennesker i fremtiden? Der henvises til artiklen “To patruljevog-

ne ankom til fest med flere hundrede unge på Nørrebro fredag nat og kørte igen efter 20

minutter. Imens fortsatte festen”, Berlingske den 25. august 2020

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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